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بیست وپنجمین جلسه کارگروه تخصصی سلامت وامنیت غذایی استان برگزار گردید.

بیست وپنجمین جلسه کارگروه تخصصی سلامت وامنیت غذایی استان برگزار گردید.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز جلسه بیست وپنج کارگروه سلامت وامنیت غذایی استان به ریاست معاون سیاسی وامنیتی استاندار واعضای کارگروه سلامت وامنیت غذایی

استان در سالن جلسات ساختمان شماره یک استانداری با محوریت

- پیگیری مصوبات جلسه 24

- ارائه گزارش دبیرخانه کارگروه سلامت وامنیت غذایی استان در خصوص کمیته فنی"تعیین وضعیت امنیت غذایی استان"

- بحث پیرامون بیماری های التور وایدز

- مصرف دخانیات (مخاطرات ٰ،وظایف) برگزارگردید

دکتر شبستری معاون سیاسی وامنیتی استانداری ضمن آرزوی قبولی طاعات وعبادات در آخرین روزهای ماه مبارک رمضان برای همه مدعوین ادامه دادبه برکت مردم روزه دار وشهید

پرور جمهوری اسلامی ایران وبعد از سالها مبارزه با استکبار جهانی حقانیت نظام جمهوری اسلامی در عرصه بین المللی اثبات شد وایشان اظهار امیدواری کرد که این همدلی در داخل

نظام جمهوری اسلامی نیز موجب وحدت وانسجام ملی شود.

دکتر صومی رییس دانشگاه علوم پزشکی نیز در ادامه این نشست عملیاتی شدن تمامی مصوبات کارگروه سلامت وامنیت غذایی را از تمامی سازمانها وادارات مربوطه خواستار شد واز

سازمانها واداراتی که مصوبات مربوطه را عملیاتی کرده بودند تشکر کرد وامیدوار شد در جلسات آینده تمامی مصوبات کارگروه اجرایی شده وادارات وسازمانهای مربوطه گزارشات خودرا

ارائه دهند وی همچنین به پیشنهاداتی که از سوی ادارات دیگر مطرح شد با همکاری سایر ادارات وسازمانها راهکار ارائه داد.

دکتر تبریزی معاون بهداشت دانشکاه علوم پزشکی گزارش مدونی از مصرف دخانیات ومضررات وآماری کلی در خصوص استعمال دخانیان در استان ارائه داده وافزود بر اساس آمار سال

88- 85 شیوع مصرف دخانیات در کشور ما در آقایان 21/3 ودر خانمها 1٪ بوده است وهمچنین مصرف قلیان درآقایان 3/3 ودر خانمها 2٪ بوده است ومتاسفانه در کل رتبه اول کشور

را در استعمال دخانیات داریم واین مناسب استان ما نیست

وپیشنهاداتی از جمله ممنوعیت استعمال دخانیات در اماکن عمومی ،برنامه های آموزشی و... جهت کاهش مصرف دخانیات ارائه دادوایشان در آخر از تمامی سازمانهای مرتبط مثل اداره

استاندارد ،نیروی انتظامی ٰ،آموزش وپرورش وغیره دعوت به همکاری کرد.

دکتر محمدزاده رئیس گروه بهداشت مبارزه با بیماریهادر خصوص بیماری التور با توجه به فصل گرما گزارشاتی را ارائه داده واظهار داشت در استان ما تاکنون از سال 78 تا به امروز

موردی از التور گزارش نشده است وبرای برقراری این امنیت باید به بهداشت آب اهمیت زیادی داده واز آبیاری مزارع با آب فاضلاب جلوگیری کنیم

دکتر صومی در خاتمه تاکید کرد فرمانداران شهرستانها در خصوص کلر زنی آب آشامیدنی در روستاها نهایت دقت عمل را بعمل آورند.
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